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Z Á P I S N I C A 

 
z  5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Mošovciach 

konaného dňa 12. júla 2005 

 

 

Prítomní poslanci OZ:    podľa prezenčnej listiny 

 

Ďalej prítomní :       Ing. Ján Žirko, Ing. Jaroslav Tesák, Ing. Milina  Kašubová,  

                                 Danuša Lúdiková 

 

 

                                                          P R O G R A M  
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Aktuálne otázky v oblasti poskytovania zdravotnej starostlivosti praktickým lekárom  

      v  Mošovciach 

3.   Kaplnka – možnosť opravy fasády, strechy a vonkajšieho náteru 

4. Rôzne, diskusia, interpelácie poslancov 

5.   Návrh na uznesenie, záver 

 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce, Ing. Ján Žirko. Podľa počtu prítomných 

poslancov vyhlásil OZ za uznášaniaschopné. Do návrhovej komisie bol zvolený poslanec 

Ing. Peter Matula, za overovateľa bol určený poslanec Peter Lúdik. Vedením zápisnice 

bola poverená Danuša Lúdiková.   

 

2. Aktuálne otázky v oblasti poskytovania zdravotnej starostlivosti praktickým 

lekárom v Mošovciach 

K tejto problematike podrobné informácie poskytol Ing. Ján Žirko, starosta. MUDr. Igor 

Molčák poskytuje svoju zdravotnú starostlivosť pacientom v Mošovciach do 31. júla 

2005, odkedy požiadal obec o ukončenie nájmu za priestory a ruší licenciu. V mesiaci 

august bude v ambulancii praktického lekára zastupovať MUDr. Galčíková, od 1. 

septembra 2005 by mal začať v Mošovciach ordinovať MUDr. Ľubomír Vladár. 



   

3. Kaplnka – možnosť opravy fasády, strechy a vonkajšieho náteru 

V tomto období je upravovaná vonkajšia fasáda na evanjelickom kostole v Mošovciach. 

Firma, ktorá tieto práce vykonáva, ponúkla obci možnosť zapožičať lešenie a aj 

zrealizovať náter na kaplnke v parku, v ktorej je obcou zriadené Múzeum mošovských 

remesiel. Firma vypracovala hneď aj cenovú ponuku na realizáciu prác. Celková suma 

predstavuje čiastku do Sk 300 000,– 

Kaplnka je zapísaná v zozname kultúrnych pamiatok. Je to objekt,  na opravu ktorého 

obec žiadala minimálne posledné tri roky za sebou finančné prostriedky z fondu PRO 

SLOVAKIA. Peniaze sa nám nepodarilo získať.  Kaplnka svojím vonkajším vzhľadom  

nepôsobí dobrým dojmom. My, domáci, si to ani neuvedomujeme, ale upozorňujú nás 

často na túto skutočnosť návštevníci obce. Tiež by bolo prínosom, aby pri maľovaní 

z vonkajšej strany bola opravená poškodená časť plechovej strechy, ktorej časť už obec na 

svoje náklady ošetrila novým náterom. 

Na túto tému sa začala diskusia.  

Niektorí z poslancov tento zámer prác uvítali, pretože si uvedomujú, že kaplnka je 

ošarpaná a je výhodné využiť ponúkané služby a lešenie za prijateľných podmienok. Je to 

jediný objekt, ktorý už niekoľko rokov svojím vzhľadom kazí dobrý dojem a ruší celkový 

vzhľad námestia (poslanci Ing. P. Peter Matula, Janka Ličková, Peter Lúdik, Peter Hrča, 

Elena Petrovičová, Ing. Alena Reťkovská). Iní z prítomných poukázali na to, či je 

vykonanie navrhovaných  prác až také naliehavé, nie je potrebné sa ponáhľať, pretože 

robiť niečo na rýchlo nie je dobré, treba posúdiť a opraviť strechu odborníkmi a to chce 

čas (poslanec Ivan Chorváth a Ing. Jaroslav Tesák). Ďalší z názorov bol taký, že peniaze, 

ktoré by boli investované do tohto zámeru, majú byť poskytnuté na rozvoj ŠRZ Drienok 

(poslanec PaedDr. Svetozár Thomka). 

Po ukončení diskusie k tejto problematike bolo navrhnuté uznesenie, aby po vyjadrení 

pamiatkového úradu bola opravená fasáda, strecha a vykonaný náter. Aby boli stromy 

okolo objektu orezané, ošetrené, aby bola obnovená parková zeleň a urobené zásypy. 

Za takéto uznesenie hlasovalo 6 poslancov, 3 sa  hlasovania zdržali.  

Ing. Ján Žirko, využijúc svoju možnosť v zmysle zákona, s výsledkom hlasovania ako 

starosta a občan súhlasí, ale vzhľadom na vystúpenie horeuvedených poslancov, pokiaľ 

majú negatívne názory na údržbu kultúrnych pamiatok a nebude prevládať jednotný názor 

na riešenie uvedenej problematiky, nesúhlasí s podpísaním uvedeného uznesenia. 

  



4. Rôzne, diskusia, interpelácie poslancov 

V tejto časti rokovania Ing. Ján Žirko, starosta, oboznámil prítomných so vznikajúcou 

korešpondenciou s Ing. Petrom Košíkom, ktorého obec vyzvala na zaplatenie príslušnej 

finančnej čiastky v súvislosti s predajom bytu ďalšej osobe pred uplynutím lehoty 10 

rokov, kedy je prvému kupujúcemu poskytnutá zo strany predávajúceho, v tomto prípade 

obce, v zmysle zákona zľava. Celý list prečítala Ing. Alena Reťkovská, do poslaneckého 

obvodu ktorej tento prípad spadá, a ktorej list Ing. Peter Košík  tiež poslal na vedomie. 

Po prerokovaní tejto problematiky poslanci hlasovali. Všetci trvajú na dodržaní zmluvy, 

v ktorej sa o výške poplatku pri predaji ďalšiemu vlastníkovi píše a tiež trvajú na zaplatení 

stanoveného poplatku. 

Ing. Milina Kašubová, účtovníčka, informovala prítomných, že 18. augusta 2005 končí 

zmluva s DEXIOU bankou Slovensko, a. s. o poskytovaní úveru – SUPERLINKA, ktorá 

umožňuje poskytnutie krátkodobého úveru do výšky Sk 300 000,–. Vzhľadom k tomu, že 

môže dôjsť k prechodnému nedostatku finančných prostriedkov, navrhuje opäť požiadať 

DEXIU banku Slovensko, a. s. v Turčianskych Tepliciach o poskytnutie takéhoto úveru. 

Poslanci OZ s návrhom jednohlasne súhlasili.  

 

Diskusia bola vedená k jednotlivým bodom rokovania. 

 

V interpelácii nevystúpil žiadny poslanec. 

 

5.  Návrh na uznesenie a záver 

Návrh na uznesenie predložil poslanec Ing. Peter Matula.   

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta obce ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

Peter Lúdik, overovateľ      ............................................................ 

 

Danuša Lúdiková, zapisovateľka              ............................................................ 

                   



                                               U Z N E S E N I E 

z 5.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Mošovciach  

konaného dňa 12. júla 2005 

 

A. Berie na vedomie: 

18. informáciu Ing. Jána Žirku, starostu obce, o situácii v oblasti poskytovania zdravotnej   

      starostlivosti ambulanciou praktického lekára v Mošovciach 

19. informáciu o korešpondencii s Ing. Petrom Košíkom    

       

E.  Schvaľuje: 

23. návrh Ing. Miliny Kašubovej požiadať DEXIU banku Slovensko, a. s.   v Turčianskych   

      Tepliciach o poskytnutie úveru - SUPERLINKA                                                                                                                     

 

H. Nesúhlasí 

6. s odpustením zaplatenia čiastky Sk 5253 Ing. Petrovi Košíkovi za predaj bytu ďalšiemu    

      majiteľovi a trvá na pôvodnej zmluve a v jej zmysle na zaplatení celej sumy 

                                                                                                                      

       

 

 

 

 

                                                                                                                 Ing. Ján  Ž i r k o 

                     starosta obce 
 

 

 


